



## HEATER LIMITED WARRANTY

Rock Energy Systems, LLC (SUNFIRE) warrants that its Heaters and component parts will be free from defects in material and workmanship for a period of 24 months from date of purchase when properly assembled, operated, and maintained in accordance with the assembly and maintenance instructions, safety guides and labels contained with each unit. If any component proves defective in either material or workmanship during the limited warranty period, SUNFIRE at its option, may repair the defective part or equipment or replace the equipment or relevant parts. Proof of purchase and warranty qualification must be established at time of all claims.

**BILL OF SALE:** A copy of the bill of sale must be provided at time of claim.

**CLAIM PROCEDURE:** Contact manufacturer by phone at (608) 527-9141, via email at [support@sunfireheaters.com](mailto:support@sunfireheaters.com), or contact an Authorized SUNFIRE Dealer for all technical support and claims. You may also visit [sunfireheaters.com/warranty](http://sunfireheaters.com/warranty) for more information.

This limited warranty does not apply to heater, component or replacement part damage resulting from incorrect assembly, misuse, abuse, accident, act of God, neglect, mishandling, contaminated fuel, modification, incorrect environments, or wear from ordinary use.

The warranty set forth above is the exclusive warranty provided by SUNFIRE and all other warranties, including any implied warranties or merchantability or fitness for a particular purpose, are expressly disclaimed. In the event any implied warranty is not hereby effectively disclaimed due to operation of law, such implied warranty is limited in duration to the duration of the applicable warranty stated above. The remedies set forth above are the sole and exclusive remedies available hereunder. SUNFIRE will not be liable for any incidental or consequential damages directly or indirectly related to the sales, handling or use of the equipment, and in any event SUNFIRE in connection with the equipment, including for claims based on negligence or strict liability, is limited to the purchase price. Registration is not a requirement for warranty coverage.

## PRODUCT REGISTRATION

Help us serve you better by registering your heater and receive product updates, future specials, and offers.

RAPID REGISTRATION QR CODE



Or register at:  
[sunfireheaters.com/register-heater](http://sunfireheaters.com/register-heater)



## GARANTIE LIMITÉE DE L'APPAREIL DE CHAUFFAGE

Rock Energy Systems, LLC (SUNFIRE) garantit que ses appareils de chauffage et les pièces qui les composent seront exempts de tout défaut de matériau et de fabrication pendant une période de 24 mois à compter de la date d'achat lorsqu'ils sont correctement assemblés, utilisés et entretenus conformément aux instructions d'assemblage et d'entretien, aux guides de sécurité et aux étiquettes contenus dans chaque appareil. Si un composant s'avère défectueux, que ce soit au niveau des matériaux ou de la fabrication, pendant la période de garantie limitée, SUNFIRE pourra, à sa discrétion, réparer la pièce ou l'équipement défectueux ou remplacer l'équipement ou les pièces concernées. La preuve d'achat et la qualification à la garantie doivent être établies au moment de toute réclamation.

**ACTE DE VENTE:** Une copie de l'acte de vente doit être fournie au moment de la demande.

**PROCÉDURE DE RÉCLAMATION:** Communiquez avec le fabricant au [support@sunfireheaters.com](mailto:support@sunfireheaters.com), (608) 527-9141, ou avec un Revendeur SUNFIRE Autorisé pour tout soutien technique et toute réclamation. Vous pouvez également visiter [sunfireheaters.com/warranty](http://sunfireheaters.com/warranty).

Cette garantie limitée ne s'applique pas aux dommages subis par l'appareil, les composants ou les pièces de rechange résultant d'un assemblage incorrect, d'une mauvaise utilisation, d'un abus, d'un accident, d'un cas de force majeure, d'une négligence, d'une mauvaise manipulation, d'un carburant contaminé, d'une modification, d'un environnement incorrect ou de l'usure due à une utilisation ordinaire.

La garantie énoncée ci-dessus est la garantie exclusive fournie par SUNFIRE et toutes les autres garanties, y compris les garanties implicites de qualité marchande ou d'adéquation à un usage particulier, sont expressément rejetées. Dans le cas où une garantie implicite n'est pas effectivement rejetée par la présente en raison de l'application de la loi, cette garantie implicite est limitée à la durée de la garantie applicable indiquée ci-dessus. Les recours énoncés ci-dessus sont les seuls et uniques recours disponibles en vertu des présentes. SUNFIRE ne sera pas responsable des dommages accessoires ou consécutifs directement ou indirectement liés à la vente, à la manipulation ou à l'utilisation de l'équipement, et dans l'éventualité de toute réclamation en lien avec l'équipement, y compris pour les réclamations basées sur la négligence ou la responsabilité stricte, la responsabilité de SUNFIRE se limitera à un maximum égal au prix d'achat. L'enregistrement n'est pas une exigence pour la couverture de garantie.

## ENREGISTREMENT DU PRODUIT

Aidez-nous à mieux vous servir en enregistrant votre appareil de chauffage.  
Vous recevrez des mises à jour sur les produits, des offres spéciales et des offres futures.

CODE QR D'ENREGISTREMENT RAPIDE



Ou inscrivez-vous à:  
[sunfireheaters.com/register-heater](http://sunfireheaters.com/register-heater)